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Ahoj všichni Junioráci! 
 

 Tak už je to zase tady! Konec školního roku je 

na dosah!  Zbývá jen pár stránek, školní akce i výlety 

vrcholí a nervozita by se dala krájet…  

 Čeká nás však ještě jedna zatěžkávací zkouška 

v podobě rekonstrukce školy, kdy se všichni musíme 

obrnit trpělivostí, ale vidina nové krásné moderní 

školy stojí za to! 

 V tomto čísle máme pro vás nachystáno spoustu 

informací: vrátíme se k projektu Předškolák, 

představíme vám žáka naší školy, který má zajímavý 

koníček, ve vzpomínkách si připomeneme  jazykový 

kurz v Anglii, přiblížíme vám besedu s redaktorem 

novin – zkrátka je toho opravdu hodně, tak se pusťte 

do čtení! 

 A všem přejeme KRÁSNÉ PRÁZDNINY!!!  

 

 

 

ZOOM – zprávičky ze školy 

 

 Nové úspěchy žáků naší školy: 
 

V úterý 21. 5. 2019 tři žáci z 1. stupně reprezentovali naši školu v  matematicko-

logické soutěži Lískulka, aneb hrátky s matematikou ve Vedrovicích. Jakub Šulc 

z II. B se umístil na 1. místě v 1. kategorii (2. ročník). 1. místo v 2. kategorii (4. 

ročník) obsadil Filip Kudrna ze IV. třídy. 

 

Žáci 1. stupně naší školy se po roce opět zúčastnili Štafetoveho poháru v atletice. 

V okresním kole  obsadili 1. místo a postoupili  do kola  krajského, které se 

uskutečnilo  na atletickém  stadionu  Lokomotivy Břeclav. Tam v silné konkurenci 

nejrychlejších týmů z ostatních okresů Jihomoravského kraje obsadili 11. místo.  

 

V úterý 28.5. 2019 se Adam Novotný ze 6. třídy zúčastní okresního kola 

Pythagoriády. Budeme mu všichni držet palce! 

 

 
Náš úspěšný atletický tým 

 

Všem žákům, kteří skvěle reprezentují naši školu, děkujeme a k úspěchům jim 

gratulujeme. 

 

Koordinátor školního časopisu: Mgr. Michaela Vejvalková 
Více informací ze života školy najdete na našich webových stránkách, které skvěle 

spravuje webmaster p.v. Eva Ostrovská. 
http://www.zsivancicka.cz/ 

 
 
 

 

https://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwjDw_Hhw7viAhU14KYKHWsLCBgQjRx6BAgBEAU&url=https://www.zshuskom.cz/podzimni-prazdniny&psig=AOvVaw1szMWBwNmmy980J-7PxzN2&ust=1559040275067179
http://www.zsivancicka.cz/
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PŘEDŠKOLÁK 

 

    Předškolák má na Základní škole na ul. Ivančická v Moravském 

Krumlově tradici – jedná se o velice smysluplnou aktivitu k usnadnění 

přechodu dětí do základní školy. Budoucí žáci 1.tříd  se seznámí se 

školním prostředím a až nastoupí v září, půjdou beze strachu a s radostí 

do „své - známé“ školy.  

    Rodiče a děti, které se k nám do školy chystají,  mají jedinečnou 

příležitost  přijít se  podívat na komentovanou prohlídku. V prosinci 2018 

si tak zájemci  mohli prohlédnout všechny prostory, seznámili se s webem 

školy a získali informace, které je zajímaly.  

     Pak nastává období, kdy děti dochází do školy a seznamují se se svojí 

třídou, do které budou chodit od září, zkusí si práci s interaktivní tabulí a 

práci ve skupinách. Navštíví i školní družinu, kde si vyrobí hezký 

výrobek. 

Chodí si zacvičit do tělocvičen i na hřiště a využíván je i náš zámecký 

park a atrium školy. Velkým zážitkem bývá návštěva školní jídelny, kde 

naše hodné paní kuchařky připraví pro děti sladké překvapení. Děti si 

zkusí správné stolování a zopakují  si zásady slušného chování.  

    Jsem moc ráda, že máme velice dobré vztahy s mateřskou školou. Paní 

učitelky výborně děti připravují v předškolním ročníku a jsou ochotné děti 

vodit do školy a spolupracovat s námi.  

      Tento rok chystáme celoroční projekt „Zetíkova cesta“, takže se máme 

na co těšit.  

Mgr. Andrea Třetinová 

 

VTIPY A VTÍPKY na prázdniny 

Omylem spadne paní učitelka do pekla. 
Celá bezradná chodí, bloumá, až najde nenápadný koutek kam se uchýlí, 
v klidu sedí a mlčky pozoruje celé dění.  
Vtom přijde na kontrolu sám Lucifer. Když spatří paní učitelku, zděšeně se 
ptá: „Ženská, co vy tady děláte, vy patříte do nebe a tady je peklo!" 
„To je peklo?" diví se paní učitelka, „a já myslela, že je velká přestávka!" 
 

 
 
Pračlověk čte synovo vysvědčení: ,,To, že máš trojku z lovu, chápu, 
jsi ještě malý. Ale že jsi propadl z dějepisu, který má jen dvě strany,  
to je hanba!" 

 
 

https://media.loupak.fun/soubory/obrazky/_vtipy/243/0028.jpg
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Projekt ZOO 
 

Projekt ZOO probíhá ve třetí třídě v hodinách  prvouky. Ve skupinách vytvořili 

žáci nádherné plány zoologických zahrad. Součástí je i vypracování projektu Mé 

oblíbené zvíře. Děti přednesou svůj projekt  před třídou a dávají kontrolní otázky. 

Dozvíme se tak spoustu zajímavostí ze světa zvířat .                                      A/3 

 

 
 

 
 

 

MANDALY 
 

Milé holky a milí kluci z 2. A a 2. B, 
 

dostala jsem od vás nádherné vymalované mandaly, kterými jste mi 

udělali velikou radost. 

Každá z mandal je svým způsobem jedinečná a je znát, že každý z vás 

se opravdu snažil, aby výsledek byl co nejlepší. I proto ten úkol, co 

jste mi dali, abych vybrala tři nejhezčí, byl pro mě opravdu těžký. 

Sedla jsem si do cukrárny ke kávě, jak jste mi poradili a snažila se 

vybrat tři nejhezčí. Napoprvé se mi to nepodařilo. Naštěstí se mnou 

byla dcerka Hanička, která také chodí do druhé třídy. Ta mi pomohla 

a vybrala tři, které ji zaujaly. Já jsem se k vašim mandalkám vrátila 

ještě několikrát a pak jsem vybrala pět z nich. 

Protože všechny mandalky jsou něčím výjimečné, tak každému z vás 

posílám dárek. Omalovánky se sadou pohlednic a podložkou na 

květiny, která plave ve vodě. Totéž posílám i vaší báječné paní 

učitelce. 

Dcerka Hanička posílá nějaké „holčičí věci“ Kristýnce Tiché, Markétce 

Holečkové a Anežce Dřevojanové, protože si vybrala právě vaše 

mandalky. 

Já zase posílám speciální rámeček na mandalu Marťovi Reinischovi, 

Dominiku Horákovi, Pavlovi Horákovi, Natálce Krškové a Filipovi 

Divišovi, protože jsem si vybrala ty vaše mandalky. 

Všem vám moc děkuji a přeju vám, ať se máte co nejlépe a užijte si 

prázdniny, za chvíli tu budou! 

                                                                Dita Vořechovská 

   
 

                 

 

https://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwif_ufw9r3iAhVLLVAKHexaDKcQjRx6BAgBEAU&url=https://www.sevt.cz/produkt/jak-se-tvori-mandaly-724l15348755/?CategoryExternalID%3D1744&psig=AOvVaw1Hg-3YoHv5ubhnFkgnknAj&ust=1559122717205911
https://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwif_ufw9r3iAhVLLVAKHexaDKcQjRx6BAgBEAU&url=https://www.sevt.cz/produkt/jak-se-tvori-mandaly-724l15348755/?CategoryExternalID%3D1744&psig=AOvVaw1Hg-3YoHv5ubhnFkgnknAj&ust=1559122717205911
http://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwjChIj-9r3iAhUKY1AKHUATDAQQjRx6BAgBEAU&url=http://omalovankygrada.cz/2015/12/05/barevna-mandala/&psig=AOvVaw1Hg-3YoHv5ubhnFkgnknAj&ust=1559122717205911
https://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwjChIj-9r3iAhUKY1AKHUATDAQQjRx6BAgBEAU&url=https://www.sbohemnudo.cz/kategorie/psaci-potreby/pastelky/skolni-pastelky/pastelky-giotto-stilnovo/&psig=AOvVaw1Hg-3YoHv5ubhnFkgnknAj&ust=1559122717205911
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MANDALY 
 

Děti ze druhé třídy navštívily  výstavu Dity Vořechovské, autorky knížky 
Jak se tvoří mandaly, napsaly jí dopis a poslaly obrázky. 

 
 

 

 

ROZHOVOR 

Rádi bychom navázali na tradici rozhovorů s žáky naší školy, kteří mají 
nějakého zajímavého koníčka. V dnešním čísle vám představíme Petra 
Strieglera, žáka 7. třídy, který se aktivně věnuje hraní discgolfu. 

 

1. Jak ses dostal k tomuto sportu? Mohl bys nám ho přiblížit? 
Jednou do Krumlova přijeli kluci, kteří nám ukázali tento sport, a od té doby se 
tomu věnuji. Hází se létajícím talířem a princip této hry je, že se musíš trefit 
třemi hody do koše. 
2. Jaký byl tvůj největší úspěch? 
Určitě výhra Mistrovství ČR  v discgolfu. 
3. Dostal jsi nějakou nabídku díky této výhře? 
Ano,  dostal jsem pozvánku na mistroství světa juniorů,  což mě hodně zaskočilo. 
4. Kde se bude mistrovství konat a chystáš se tam? 
V americkém Kansas City, bohužel se nezúčastním. 
5. Jaký discgolfový park tě nejvíc zaujal? 
Zaujal mě určitě park v Moravském Krumlově a  také v Novém Jičíně. 
6. Od kolika let se discgolfu věnuješ? 
Přibližně v 9 letech jsem poprvé tenhle sport vyzkoušel. 
7. Máš nějaké oblíbené hráče discolfu? 
Můj oblíbený je  Simon Lizzote. 
8. Co ti přijde na discgolfu nejtěžší? 
Asi trefit se do koše, poslední hod, který by měl být přesný. 
9.Chtěl by ses  věnovat discgolfu nadále nebo máš nějaký jiný vysněný koníček? 
Discgolfu bych se určitě chtěl věnovat i nadále. 
10. Mohli bychom se tě zeptat na pár osobních otázek? 
Klidně. 
Jaké filmy máš rád? 
Klasické MARVELOVKY,  asi  moje nejoblíbenější je Captain America a Black 
Panther. 
Jaký předmět ve škole nesnášíš a naopak , jaký máš rád? 
Mám alergii na fyziku, ale mám rád tělesnou výchovu. 
Co jsi nejraději dělal jako malý? 
Když jsem byl malý,  hodně rád jsem chodil ven a lezl po stromech. 
Díky za rozhovor.                                                         
 

                Vendula a Tereza Plachých 
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Deník z Anglie 

V květnu se někteří žáci naší školy vydali na jazykový pobyt do 
Anglie. Jak se jim v Anglii líbilo,  co se nového dozvěděli a zažili,  si 
můžete přečíst v následujícím cestopisném deníku sestaveném 
několika účastníky zájezdu. 
První a druhý den (N.M.) 
Náš zájezd začal v sobotu. Celý den v autobuse nebyla žádná sranda! 
Po únavné cestě jsme dojeli do Eastbourne, kde jsme se šli podívat 
na pláž a zkouknout město. Pak nás řidiči odvezli do školy a tam si 
nás vyzvedly rodiny, ve kterých jsme strávili několik příštích dní. 
Třetí den (H.H.) 
Rodina , ve které jsme bydleli, byla příjemná a ráno jsme měli 
připravenou bohatou snídani.  Pak nás odvezli do školy, kde nás 
čekala výuka. Museli jsme si zapamatovat cestu, protože další dny 
jsme chodili už sami. Odpoledne nás čekal výlet do Brightonu, tam 
jsme viděli Royal Palace v čínském stylu, pak jsme prošli různé uličky, 
molo a navštívili British Airways i360, kde byl nádherný výlet. 
Čtvrtý den (H.H.) 
Ve škole jsme probírali, jak převést přídavné jméno na příslovce, 
filmy, hráli hru s písmeny…Po výborném obědě jsme jeli do Sussexu 
na Arundel Castle. Na hradě to bylo báječné. Tento hrad navštívil 
dokonce i anglický král Richard Lví srdce. Byly tam nádherné vitráže, 
10 000 knih… Na večeři jsme měli lasagne. 
 

  

 

 

 

MYŠLENKOVÁ MAPA 

Metody kritického myšlení v hodinách českého jazyka 
 

 
Martin BOREŠ , 6. třída 
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Beseda s redaktorem Daliborem Krutišem 
 

 V úterý 28.5. 2019 se na naší škole uskutečnila beseda žáků 6., 7. a 

8. ročníku  s redaktorem Znojemského deníku Rovnost Daliborem Krutišem 

o povolání novináře, novinářské etice a žurnalistice obecně. Mottem této 

besedy byl citát Alberta Camuse „ Novinář je spisovatel současnosti.“ 

 Pan Krutiš nejprve představil žákům  noviny, ve kterých pracuje, 

přiblížil, jak vypadá den novináře, jak se pracuje se zdroji, jak je důležité 

zůstat objektivním a informovat pravdivě a nezaujatě. Novinář  musí ve své 

práci překonávat různé těžkosti.  Často s ním účastníci kauzy, o níž píše, 

nechtějí komunikovat, za svou práci se může stát i terčem útoků – třeba na 

sociálních sítích…Zajímavé také bylo zjištění, že v redakci Rovnosti  nesmí 

při psaní článků novináři  používat některá slova či slovní spojení. Pokud 

toto pravidlo poruší, mohou dostat i pokutu. Velice cennou částí přednášky 

byla diskuse o tzv. fake news, tedy nepravdivých či falešných zprávách, 

které se především na internetu objevují stále častěji.  

 Beseda s novinářem Znojemského deníku Rovnost  byla opravdu 

zajímavá a přínosná pro  rozvoj čtenářské gramotnosti žáků. Jak totiž řekl 

pan  Krutiš: „ Je skvělé, že čtete zprávy, ale ještě důležitější je  zamyslet  se 

nad tím, co čtete, a utvořit si vlastní názor!“ 
 MichVej 

 

 
 

Deník z Anglie 
Pátý den (A.G.) 
Dnešní den byl hodně únavný, ale famózní! Sice jsme ušli jen šest 
kilometrů, ale chodili jsme hodně do kopce. Ve středu jsme se totiž 
vydali na útesy Seven Sisters. Hodně mě překvapilo, že těch vrcholů 
tam není sedm, ale osm. Každopádně jsem si to moc užila  a našla 
jsem si nové kamarádky z gymplu. 
Šestý den (H.H.) 
Tento den jsme jeli do filmového studia, kde se natáčel Harry Potter. 
Každý dostal deník a do něj jsme museli sbírat razítka. Na úvod nám 
pustili krátký film, a když skončil, plátno vyjelo nahoru a my se dívali 
do velké síně, bylo to ohromující. Studio jsme si opravdu důkladně 
prošli a něco i nakoupili. Večer si nás vyzvedli nové rodiny. 
Poslední den (N.M.) 
Ráno jsme se rozloučili s rodinami a odjeli do centra Londýna. 
Navštívili jsme plno památek – Tower Bridge, Buckinghamský palác  
a další, Big Ben se bohužel opravoval, tak jsme z něj moc neviděli. 
Odpoledne jsme šli na London Eye, což je obrovské kolo,  a z něj byl 
nádherný výhled na Londýn. Pak jsme na minilodičce přejeli po Temži 
k O2 Aréně, v Tescu jsme si nakoupili drobnosti na cestu a vydali se 
na dlouhou cestu domů. Ráda bych se do Anglie ještě někdy vrátila. 

       
 

Zapsaly: Hana Havelková, Aneta Grásgruberová, Nikola Matějková 
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KaálAnglie ve fotografiích 
 

 
 

   
 

 

  

Učíme se o krtkovi – 2.B 

 

 

Natálie Kršková 

          Jakub Šulc 
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Učíme se o krtkovi – 2.B 

 
Nela Bauerová 

 Alexandr Barabáš 

 

 

 

Čtvrťáci v doškové chaloupce 
Hodinu vlastivědy a přírodovědy jsme v pondělí 27.5. využili k 

návštěvě doškové chaloupky v Petrovicích, kde byl pro žáky škol 

připraven nový vzdělávací program -  tentokrát na téma PRVNÍ 

REPUBLIKY. Osvěžili jsme si své znalosti z dějepisu a zeměpisu, 

vyzkoušeli své šikovné ruce při tvorbě závěsu na krk z přírodních- 

jedlých  materiálů. I kluci lepili čočku, mák, různá semínka a koření 

a opravdu si dávali záležet.  Všichni ti, kteří pro návštěvníky 

připravují tyto programy, nás chválili, jak se umíme orientovat na 

mapě, jak hravě zvládáme státní symboly, jak se vyvěšuje vlajka, 

kdo byli naši prezidenti. Prohlédli jsme si staré československé 

bankovky a mince. Třídili jsme oblečení podle stáří a účelu.    

A  taky jsme si zahráli na prodavače, hokynáře a dozvěděli jsme se, 

co se stalo tomu, kdo lhal a podváděl.  Na závěr již tradiční milá a 

zdravá svačina - čerstvý chléb s máslem a medem a mléko. Prostě 

bez chyby. Navíc jsme stihli zajít na chvíli i na dětské hřiště - a to se 

některým líbilo úplně nejvíc.... 
Mgr. Jana Pavlíčková 

Anglie 
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DEN PREVENCE 

 
V pátek 17.5. se uskutečnila celoškolní akce Den prevence. Žáci se na 

deseti stanovištích dozvěděli mnoho užitečných a zajímavých informací z 

oblasti prevence rizikového chování. Letošním tématem bylo zdraví ve 

všech jeho možných podobách - zdravý životní styl, zdravý kolektiv, 

zdravé zuby, zdravá psychika, zdravý chodec a cyklista, zdravé jídlo a 

další. Na akci spolupracovali: cizinecká policie - ochrana letišť, SDH Hasiči 

Rakšice, nízkoprahový klub Coolna, Dům dětí a mládeže MK,  Městská 

policie MK, MUDr. Třetinová, Pharm.Dr. Strieglerová a SVP Šance. 
 

  
 

  

DEN PREVENCE 

  
 

8.00 - 8.20 5 PharmDr. Strieglerová 

8.25 - 8.45 6 Coolna     

8.50 - 9.10 7 Městská policie 2 

9.15 - 9.35 8 ZŠ Ivančická   

9.40 - 10.00 9 Domeček - kreslírna 

10.00 - 10.20       S V A Č I N A 

10.20 - 10.40 10 Cizinecká policie-pozemky 

10.45 - 11.05 1 SVP Šance - tělocvična 

11.10 - 11.30 2 SDH Rakšice - atrium 

11.35 - 11.55 3 MUDr. Třetinová   

12.00 - 12.20 4 Městská policie 1 

   12.20 - UKÁZKA  
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